
Van:                                            Rietlanden directie <directie@derietlandenmarken.nl>
Verzonden:                             donderdag 21 april 2022 14:23
Aan:                                            Griffier
CC:                                               Philip Greep; info@eilandraad.nl
Onderwerp:                            ingezonden mail raadsvergadering 28-4
 
Opvolgingsvlag:                     Opvolgen
Vlagstatus:                               Met vlag
 
Goedemiddag,
 
Naar aanleiding van de ingezonden brief van de eilandraad Marken 'uitstel kademuur' wil ik 
aangeven dat wij als school dit verzoek volledig onderschrijven. 
Wij als school zien dat de routes naar school niet veilig zijn voor onze leerlingen en ons 
personeel. Zoals de eilandraad Marken beschrijft in de brief. Onze leveranciers geven ook aan 
dat wij slecht bereikbaar zijn, zeker als zij met vrachtwagens onze school moeten bereiken. 
De Rietlanden staat op de nominatie voor nieuwbouw binnen 5 jaar, ook hiervoor zal er voor 
bouwmaterialen gebruik gemaakt moeten worden van de smalle toegangsweg. Het lijkt ons 
daarom raadzaam om eerst te inventariseren welke problemen er allemaal spelen en dan 
structureel plan van aanpak te maken. Het zou zonden zijn als er kosten gemaakt worden voor 
een tijdelijke oplossing. 
 
vriendelijke groet,
Nicolette Schipper 

 


